

God and Me: Why Jesus Came

上帝和我：耶稣为什么来到世上



To show us what God is like:

Christ is the visible image of the invisible God. (Colossians 1:15)

The Son radiates God's own glory and expresses the very character of God. (Hebrews 1:3)

向我们显示上帝是什么样子:

基督是那看不见的上帝的形象。(歌罗西书1: 15)

他是上帝荣耀的闪光，他的本性与上帝的一样。(希伯来书1: 3)



To give His life for us:

The Son of Man came...to give his life as a ransom for many.
(Matthew 20:28)

When we were utterly helpless, Christ came at just the right time and died for us. (Romans 5:6)

为我们舍弃生命：

[耶稣] 来是为了服侍他人的，而且，为了拯救众人，他还牺牲了自己的生命。(马太福音20：28)

当我们不能拯救自己时，基督为我们死了。(罗马书5：6)



To reconcile us to God, so we can have eternal life:

God loved the world so much that he gave his only Son, so that everyone who believes in him would not be lost but have eternal life. (John 3:16)

让我们与上帝和好，获得永生：

因为，上帝非常爱世人，他甚至献出了自己唯一的儿子，以便使每一个信仰他（儿子）的人不会灭亡，而获永生。（约翰福音3：16）



To better our lives:

My purpose is to give a rich and satisfying life. – Jesus (John 10:10)

使我们的生命更美好：

我来是为了让他们获得生命——那是富足和美好的生命。— 耶稣（约翰福音10：10）



If you haven't yet received God's most wonderful gift, Jesus, you can right now by praying the following prayer:

Thank You, Jesus, for coming to our world and living like one of us. Thank You for dying for me, so I can have eternal life in heaven. Please forgive me for all the wrongs I've done, and fill my life with Your love.

如果你尚未接受上帝最奇妙的礼物——耶稣，你现在就可以像下面这个样祈祷，来接受他：

谢谢你，耶稣，来到我们的世界，并像我们一样生活。谢谢你为我而死，所以我在天堂享有永生。请原谅我一切的过错，并以你的爱充满我的生命。



www.freekidstories.org